

SSLCHINA&IFWS 2020 POSTER 交流安排

POSTER 尺寸: POSTER 尺寸为 0.9m(宽)×1.35m(高)。此模板已经设置成相应尺寸。

POSTER 内容: 请根据所提交的文稿内容及规定尺寸设计 POSTER。

1、最上方为单位 LOGO+单位名称 (尺寸: 宽×高=0.9×0.1m, 字体: 宋体, 颜色: 黑色)

2、POSTER 内容为英文, 其他无特别要求。对于 POSTER 内容制作不甚了解的作者, 可参考附件中的 *SSLCHINA&IFWS 2020_POSTER_sample.pdf*

POSTER 数量: 您所入选的文稿最多可制作一块 POSTER。

POSTER 提交及编号: 请将编号编入 POSTER, 并于 11 月 20 日前提交 POSTER 电子版至邮箱 (papersubmission@china-led.net) 以做归档备份。

POSTER 交流: POSTER 现场答疑与集中交流时间为 11 月 25 日 12:00-14:00。为便于同业交流联络, 请携带足够名片。

Instruction for POSTER Communication

Dimension: The size of the poster is 0.9m(width) *1.35m(height)

Content: Please make a poster based on the content of the paper you submitted for SSLCHINA&IFWS 2020.

1. LOGO & Name: (Size: W*H=0.9*0.1m, Font: Arial, Color: Black)
2. Below the LOGO & Name is the content. For your reference, you could see *SSLCHINA&IFWS 2020_POSTER_sample.pdf*

Quantity: You could only make one poster based on the paper you submitted.

Submission & Serial No.: Your serial number should be included in the poster. Please make the electronic poster and submit it to the Organizing Committee via email box(papersubmission@china-led.net) before November 20th, 2020 for archive.

Communication: Poster communication time is from 12:00 to 14:00 on November 25th. For communication, please bring enough business cards with you.